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Protokół nr 73/2019 

z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 20.02.2019 
 

 

 

Obecni:  8 radnych oraz 26 gości. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie 

porządku obrad. 

2. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 23.01.2019. 

3. Opinia RO Podjuchy w sprawie propozycji zmiany organizacji ruchu w kwartale: 

Kruszcowa, Biała, Aluminiowa i Planty. 

4. Opinia RO Podjuchy w sprawie wniosku o dzierżawę gruntu przy ulicy Zapiecek. 

5. Opinia RO Podjuchy w sprawie wniosku o utwardzenie drogi – sięgacz Piwna. 

6. Informacja w sprawie nowych punktów oświetleniowych przy ulicy Planty.  

7. Konsultacje w sprawie rozwiązań towarzyszących projektowanej przebudowie Mostu 

Wrocławskiego - ulica Szklana. 

8. Zintegrowany Węzeł Przesiadkowy w Podjuchach – rozpoczęcie inwestycji. 

9. BUKOVASPORT – rozpoczęcie inwestycji. 

10. Przebieg inwestycji pozostałych: CAL KRZEMIEŃ PODJUCHY, Park Wolności, schody 

Korczaka-Falskiego. 

11. Perspektywa budżetowa 2019 dla Podjuch.  

12. Inicjatywa zmierzająca do zmiany przeznaczenia terenów inwestycyjnych położonych 

przy ulicy Wschodniej, Ukośnej, Sąsiedzkiej i Olkuskiej z zabudowy wielorodzinnej na 

jednorodzinną. 

13. Konsultacje w sprawie nowych regulacji SBO. 

14. Wybory do szczecińskich rad osiedli.  

15. Określenie terminu posiedzenia sprawozdawczego RO Podjuchy. 

16. Określenie terminów kolejnych posiedzeń RO Podjuchy.  

17. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców. 

18. Wolne wnioski i postulaty.  

 

 

Ad.1. 

Nie stwierdzono quorum. Przyjęto powyższy porządek posiedzenia 

 

Ad.2. 

Zatwierdzono protokół z posiedzenia RO Podjuchy w dniu 09.01.2019 
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Głosowało 7 osób: 

„za”- 7 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.3. 

Do obrad dołączyła radna Sylwia Maćkowiak –Sękiw, tym samym uzyskano quorum. 

 

Po dyskusji z przybyłymi na posiedzenie mieszkańcami oraz uwzględnieniu ich opinii w sprawie Rada 

Osiedla Podjuchy uchwałą 187/19 w sposób negatywny zaopiniowała propozycję zmiany stałej 

organizacji ruchu ulic Kruszcowej, Białej, Aluminiowej i Planty, w kierunku przeorganizowania ulicy 

Kruszcowej i Białej jako drogi jednokierunkowe.   

 

Uzasadnienie: 
Opinia Rady Osiedla Podjuchy miała związek z wcześniejszym zapytaniem Wydziału Gospodarki 

Komunalnej I Ochrony Środowiska Urzędu Miasta Szczecin, które z kolei było wywołane pojedynczym 

wnioskiem mieszkanki ulicy Kruszcowej optującym za wprowadzeniem nowych rozwiązań. 

Zorganizowane w dniu 20 lutego 2019 szerokie i bardzo reprezentatywne spotkanie z mieszkańcami, 

nie potwierdziło tych oczekiwań. Ściśle 100% przybyłych mieszkańców (26 osób) było za utrzymaniem 

istniejącego stanu w zakresie organizacji ruchu we wskazanym kwartale czterech ulic. Wnioskiem 

pobocznym płynącym ze spotkania było podniesione przez mieszkańców jednoznaczne oczekiwanie  

skuteczniejszego egzekwowania zakazu postoju na odcinku ulicy Białej pomiędzy ulicami Metalową 

oraz Aluminiową.  

 

Głosowało 8 osób: 

„za”- 8 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.4. 

 Uchwałą 188/19 Rada Osiedla Podjuchy pozytywnie zaopiniowała wniosek o dzierżawę fragmentu 

działki nr  61/20 obręb  4114 z przeznaczeniem pod uprawę warzyw. 

 

Głosowało 8 osób: 

„za”- 8 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.5. 

Uchwałą 189/19 Rada Osiedla Podjuchy zawnioskowała o utwardzenie fragmentu ulicy Piwnej 

(sięgacz obsługujący posesje o numerach 14A, 14B, 15 i 15A) przy użyciu technologii destruktu 

asfaltowego.  
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Uzasadnienie: 

Wniosek o utwardzenie drogowe poprzedziła petycja czterech rodzin z obszaru ul. Piwnej (sięgacz)  

oraz wizja lokalna. Wniosek dotyczy niewielkiego, bo blisko 50 metrowego odcinka drogi.   

 

Głosowało 8 osób: 

„za”- 8 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.6. 

Na ulicy Planty zostaną zamontowane 3 nowe punkty oświetleniowe. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący poinformował, że odbyły się konsultacje dotyczące rozwiązań towarzyszących 

projektowanej przebudowie mostu Wrocławskiego.   

 

Ad.8. 

8.02.2019 doszło do zapowiadanego podpisania umowy pomiędzy ZDITM Szczecin a MUSING BUD na 

budowę nowej Pętli Autobusowej Podjuchy i przystanku Szczecińskiej Kolei Metropolitarnej w 

Podjuchach. Wykonawca ma na realizacje tej inwestycji 20 miesięcy. 

 

Ad.9. 

4.02.2019 doszło do oficjalnego przekazania placu budowy  BUKOVASPORT.  Wykonawca firma LiK-

BUD Kazimierz Palacz Spółka Jawna z/s w Policach ma 287 dni na realizację tego zadania.  

 

Ad.10. 

Omówiono postępy w bieżących inwestycjach w Podjuchach. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Maciej Szyszko przedstawił wstępną perspektywę budżetową  2019  dla Podjuch.  

Wiążące decyzje zapadną podczas budżetowej sesji Rady Miasta Szczecin w marcu bądź kwietniu. 

 

Ad.12. 

Maciej Szyszko poprosił członków Rady o wyrażenie opinii w sprawie uruchomienia inicjatywy 

zmierzającej do zmiany przeznaczenia terenów inwestycyjnych położonych przy ulicy 

Wschodniej, Ukośnej, Sąsiedzkiej i Olkuskiej z zabudowy wielorodzinnej na jednorodzinną. 

Zebrani członkowie Rady wyrazili aprobatę dla tego pomysłu.  

 

Ad.13. 

Radny Jaroslaw Warchoł będący członkiem Zespołu do Spraw SBO przedstawił propozycje 

nowych regulacji dotyczących kolejnej edycji SBO. 

 

Ad.14. 

Rozmawiano o nadchodzących wyborach do Rad Osiedli, które odbędą się 7 kwietnia 2019. 
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Ad.15. 

Posiedzenie sprawozdawcze RO Podjuchy odbędzie się w marcu, jednak nie wyznaczono 

jeszcze konkretnej daty. 

 

Ad.16. 

Kolejne terminy posiedzeń wyznaczono na: 

- 06.03.2019 

- 20.03.2019. 

 

Protokołowała Marta Wójcik. 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


